
 
 

Rondvraag Volkspartij Politiek Rheden - Raadsvergadering 30 januari 2024 – Handhaving 
afsluiting wegen naar losloopgebied Rozendaalse Veld  
  
Onlangs werden vanwege het winterweer de toegangswegen naar het Rozendaalse Veld enkele 
dagen afgesloten. Dat werd met verbodsborden en het plaatsen van hekken duidelijk 
gemaakt.  De afsluiting werd massaal genegeerd. De hekken werden zonder pardon 
opzijgeschoven en tientallen automobilisten tuften vrolijk voorbij hek en verbodsbord onder 
het motto ”Lak aan de regels en wie doet me wat?”   De overtreders kwamen er mee weg 
omdat er niet of nauwelijks werd gehandhaafd.   
  
Het overtreden van de regels heeft tot veel kwaad bloed gezet tussen degenen die de regels 
respecteerden en de overtreders. En wat ons vooral zorgen baart is: er hebben zich regelrecht 
gevaarlijke situaties voorgedaan. HUS-sen (Honden Uitlaat Services) en individuele 
hondenbezitters die hun auto parkeerden op plekken vóór de wegafsluitingen en vervolgens 
met hun honden via de Kluizenaarsweg van en naar het veld liepen werden door 
automobilisten die de afsluitingen negeerden bijkans van hun sokken gereden. Het is een 
wonder dat er geen gewonden onder mensen en honden zijn gevallen.  Dat ging regelmatig 
gepaard met beledigingen, scheldpartijen en soms regelrechte agressieve uitingen van 
automobilisten die daar helemaal niet mochten komen.  
  
Wij hebben begrepen dat vertegenwoordigers van de HUS-sen gevraagd hebben om een 
gesprek met de portefeuillehouder handhaving. Ook hebben onze collega’s van Beter Rheden u 
schriftelijke vragen gestuurd. De beantwoording ervan laat nog op zich wachten. De winter is 
nog niet voorbij en het weer kan elk moment omslaan zodat opnieuw een vergelijkbare situatie 
kan ontstaan. Voorkomen moet worden dat de situatie opnieuw uit de hand loopt. Wachten 
totdat zich een ernstig incident voordoet is geen optie. Er is daarom direct actie nodig. 

Wij vragen ons daarom af of het college de urgentie van een aanpak van deze situatie wel inziet 
en wij hebben, vooruitlopend op de beantwoording van de schriftelijke vragen, alvast de 
volgende vragen voor het college.  

Vraag 1: Er is naar ons bevinden niet of slechts zeer beperkt handhavend opgetreden. Bent u 
dat met ons eens? Zo ja, wat zijn/waren daarvoor de redenen? Zo nee, dan horen wij graag 
waarom er wel afdoende is gehandhaafd.  

Vraag 2: Zoals gezegd is er o.i. direct actie nodig. Hoe gaat u op korte termijn de veiligheid 
van onze inwoners en gebruikers van het Rozendaalse Veld waarborgen en een herhaling van 
een (vergelijkbare) ongewenste situatie voorkomen? Bent u bereid strikt en scherp te 
handhaven om te voorkomen dat de situatie (het massaal negeren van de regels met alle 
gevolgen van dien) opnieuw uit de hand loopt?  


